

To: G6 Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 12th January 2018

Visit to the Police Dog Unit and Force Search Unit Training School

In order to enable our students to have a better understanding of the importance of discipline training, our school is organising a visit to the Police Dog Unit and Force Search Unit Training School for the G6 students. The details are as follows:

Date of visit: Class 6A and 6B → 31st January 2018 (Wednesday)
Class 6C → 28th February 2018 (Wednesday)
Time: 10:00 am – 12:00 noon
Venue: The Police Dog Unit and Force Search Unit Training School
(288, Kong Nga Po Road, Sha Ling, New Territories, Hong Kong)
Transportation fee: \$150 (The fee cost is slightly higher due to remote destination. The fee will be debited from the parents' account on 1st February.)
Dress code: Winter sports uniform
Remarks: The school and ECA timings will be as usual on the visiting day. Students will be back to school for lunch and the afternoon lessons will begin at 2:00 pm.

Please complete the reply slip via our School app by 22nd January 2018 (Monday). For further enquiries, please contact Mr Navin Tsui at 2813 8410.

參觀香港警察警犬隊訓練學校

為讓學生了解紀律訓練之重要，本校將安排六年級學生參觀香港警察警犬隊訓練學校，詳情如下：

參觀日期：6A 及 6B → 一月三十一日（星期三）
6C → 二月二十八日（星期三）
時間：上午十時至正午十二時
地點：香港警察警犬隊訓練學校（新界沙嶺缸瓦甫路 228 段）
交通費用：\$150（因目的地位於偏遠地域，較多小路，一般 60 座旅遊車未能到達，故費用稍為偏高，費用將於二月份由家長之戶口扣除）
服裝：整齊冬季運動服
備註：當日上學、放學及課外活動時間不變，學生將參觀後回校午膳，並於 2:00 pm 上課

請家長於一月二十二日（星期一）或以前 ***填妥本校手機程式內之回條***。如有查詢，請致電 2813 8410 與徐廣智主任聯絡。

以上通告
六年級家長

校長
衛燕華博士

二零一八年一月十二日